
(Tour Code: 1LBUGOLF) 

PAR-FECT EXPERIENCE AT LIGC 18-HOLE GOLF CLUB 

纳闽国际高尔夫球俱乐部 (不含餐)

从酒店/机场/码头接送前往于 2013 年开业的纳闽国际高尔夫球俱乐部（Labuan International Golf Club 简称

LIGC），充分享受约 4-5 个小时的高球乐。LIGC 乃由国际著名高球场设计公司 Parslow & Winter Golf Course 

Design 精心建设，占地 200 亩，是隐藏在天然的葱郁雨林怀抱中的 18 洞高球场。一边眺望蔚蓝的南中国海无敌

景观，另一边欣赏青葱翠绿的热带雨林；在清凉的海风吹送中击球，战胜颇具难度的丘峦地形，此番享受非笔墨

能形容！ 结束后送返酒店。

注：已含草地费、高尔夫小车（两人一部，单人需补小车差价 RM40）、高球保险及来回接送。价格有

效期至 2023 年 12 月 31 日。至少 2 人成行。  

Labuan International Golf Club (No Meal) 

Transfer from airport/jetty/hotel to Labuan International Golf Club .True to its vision, "Tee-Off With Mother 

Nature", the brand new Labuan International Golf Club (LIGC) is set amidst over 200 acres of lush landscapes 

and natural surrounds in Federal Territory Labuan. Any golfers who visits will be guaranteed to appreciate both 

the challenge and the mesmerizing scenery. The par 72 golf course was designed and built by Saujana Scape & 

Greens Sdn Bhd in collaboration with renowned Australian designer, Parslow & Winter Golf Course Design. LIGC 

is the only 18-hole golf course in Labuan. The Club has commenced its operations since August 2013, the Club 

is fast becoming the golfing destination of choice amongst the golfing fraternities of Borneo. 

Remark: Green fee, sharing buggy (Single player need to top up RM40 for buggy), daily golf insurance 

and return transfer included. Price valid until 31 DEC 2023 Only. Minimum 2 to go. 

Price Per Person 

每人价格

RM 325 (Min 2 t o Go)

http://ligc.com.my/
http://ligc.com.my/



